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Läsnäolijat: 

Sanni Lehtinen (puheenjohtaja) 
Katariina Malkamäki (sihteeri) 
Johanna Vierinkari 
Henna Salosyrjä 
Aleksi Määttä 
Kalle Aro (saapui ajassa 12.24) 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avataan ajassa 12.02. 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 

Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Henna Salosyrjä ja Aleksi Määttä.  

4. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

Vaihdetaan kohdaksi kuusi tiedotusasiat ja kohdaksi 13 talous. Vaihdetaan myös kohdaksi 7 edustusasiat ja 
kohdaksi 14 koulutuspolitiikka. Ehdotetaan lisättäväksi kohdaksi 15 kollegio ja 16 kevätkokous. Esityslista 
hyväksytään näillä muutoksilla.  

5. Ilmoitusasiat 

Puheenjohtajatapaamiset on pidetty alajärjestöjen puheenjohtajien kanssa. Antti Lönnqvistiä ja Heli Tonttia 
on käyty tapaamassa. Myös tapahtumavastaavia on nähty ja suunniteltu mahdollisia yhteistapahtumia.  

6. Tiedotusasiat 

Päätetään tilata Painokone.fi –sivulta JKY-boost julisteita 10 kappaletta hintaan 37e. Päätetään ottaa 
webhotelliksi Shellit.org, joka maksaa 44e/vuosi ja valtuutetaan Katariina Malkamäki tilaamaan nämä 
pohjat. Päätetään maksaa maksimissaan 100e nettisivujen uudistamisesta. 

7. Edustusasiat 

Sanni Lehtinen ja Aleksi Määttä menevät edustamaan Boomi ry:n vuosijuhlille ja talouskäytäntöjen 
mukaisesti JKY maksaa 75% illalliskortin hinnasta. Tamy:lla on puheenjohtajatapaaminen maanantaina 22.2, 
joissa Aleksi Määttä edustaa JKY:ta.  

8. Suhdetoiminta 
a. JKY-boost 

Päätetään tilata JKY-boost -julisteita. Tarkennetaan myös, että JKY-boost voidaan myöntää myös 
takautuvasti, kunhan tapahtuma järjestetään vuoden 2016 aikana.  

b. Sopimukset 

Yhteistyösopimus YKA:n kanssa hyväksytään. 
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c. Muut suhdetoiminta-asiat 

Moccamasterin kanssa on oltu yhteistyössä ja saimme lahjoituksena kahvinkeittimen.  

Kalle Aro saapui ajassa 12.24 

9. Kansainvälisyys 

Kollegiossa puhuttiin kansainvälisyydestä ja vaihto-opiskelijoiden roolista JKY:n toiminnassa ja 
ainejärjestöjen omassa toiminnassa. KV-vastaavat tapaavat ensi viikolla ja vievät eteenpäin JKY:n KV-
jaostoa. KV-tutorhakuinfoa pyritään kehittämään ja pyritään tekemään KV-tutorointi houkuttelevaksi. Ensi 
viikolla KV-vastaavat ja ESN kokoustavat yhdessä KV-sitseistä. Ensi viikon tiistaina on myös KV-
vastaavakoulutus.  

10. Puistofutis 

Päätetään siirtää Puistofutis maanantaille 18.4. Valtuutetaan Henna Salosyrjä varaamaan Klubi 57 jatkoja 
varten. Selvitetään myös lisätietoja kenttään ja sen varaukseen liittyen. Päätetään myös selvittää 
ruuanmyyntimahdollisuutta tapahtumaan.  

11. Johtajuussymposium 

Johtajuussymposiumista on kokoustettu. Aamupaneeli olisi johtajuus kriiseissä ja iltapäivällä olisi 
Bisnespaneeli. Päätetään lähteä mukaan ELY:n kansainvälistymistoriin. Kerätään kasaan ns. 
Johtajuussymposiumtoimikuntaa. Terveystieteiden kanssa ollaan järjestämässä sidosryhmäseminaari. 
Aamulehden paneelin yksityiskohdat ovat vielä epäselviä. Päätetään lähestyä Jukka Lindströmiä debatin 
tuomariksi. Johtajuussymposiumin telttoihin täytyy vuokrata myös pöydät. Johtajuussymposiumin budjetti 
on suunnilleen 1800e ja Karonkan budjetti 5000e. Sosiaalisen median tasolla Johtajuussymposiumin 
mainostaminen on suurimmaksi osaksi JKY:n vastuulla. Seuraava kokous on noin kuukauden päästä.  

12. Vuosijuhlat 

Messukylän työväentaloon on oltu yhteydessä. Hinta on 520e. Päätetään, että Henna Salosyrjä varaa 
Messukylän työväentalon.  

13. Talous 
a. Taloustilanne 

Tilillä on 1730e ja kassassa reilu 1700e.  

b. Laskut ja kulukorvaukset 

Päätetään myöntää Kalle Arolle 10e lisää kopo-tapaamisen tarjoiluihin. Myös KV-tapaamiseen päätetään 
myöntää 15e ruokiin.  

Kulukorvauksissa on 14,19e Sanni Lehtiselle puheenjohtajatapaamiseen, tämä hyväksytään. 

14. Koulutuspolitiikka 

On pidetty JKY:n, Staabin, Boomin ja Iltakoulun puheenjohtajien ja kopojen tapaaminen Antti Lönnqvistin 
ja Heli Tontin kanssa, jossa käsiteltiin 55 opintopisteen rajaa. Mahdollinen keino rohkaista suorittamiseen on 
esimerkiksi sähköisten tenttien helpottaminen. Johtamiskorkeakoululle tehdään Facebook.  

Pinni A menee remonttiin ja Cafe Pinni remontoidaan tulevan kesän aikana.  

Kopojen kanssa on kokoustettu ja toimintaa on koordinoitu tarkemmaksi.  
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15. Kollegio 

Seuraava kollegio on 18.3 klo 13.30. Antti Lönnqvistkin pääsee paikalle. Ehdotetaan kollegion olevan 
Symposium-teemalla.  

16. Kevätkokous 

Ehdotetaan kevätkokouksen ajankohdaksi viikkoa 14. Päätetään ajankohdaksi 6.4. klo 16.  

17. MMETA 

Ei ole muuta mainittavaa esille tulevaa asiaa.  

18. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous pidetään viikolla 10, päätetään Doodlessa tarkempi ajankohta.  

19. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 13.42.  

 

 

 

_____________________________________ ________________________________________ 

Sanni Lehtinen (puheenjohtaja)  Katariina Malkamäki (sihteeri) 

 

 

____________________________________ ________________________________________ 

Henna Salosyrjä (pöytäkirjantarkastaja)  Aleksi Määttä (pöytäkirjantarkastaja) 


